
Rada ÚMČ Brno-Líšeň

Zápis z jednání Komise dopravy 
č. 4/2022

ze dne 25. dubna 2022

Přítomní členové:
Pavel Mokrý, Matěj Chrněla, Vladimír Benda, Ing. Oldřich Peprla

Hosté;
JUDr. PhDr. Martin Příborský, EMLE -  II. místostarosta ÚMČ Brno-Líšeň 
Ivan Kús -  pozemní komunikace ÚMČ Brno-Líšeň 
Michal Sadílek -  stálý host Komise dopravy 
Jiří Belcredi Knauer -  stálý host Komise dopravy

Program:
-  zahájení Komise dopravy
-  projednání bodů předložených členy Komise dopravy a ÚMČ Brno-Líšeň
-  diskuze

Předseda Komise dopravy RMČ Brno-Líšeň konstatuje, že v 17.00 hodin jsou přítomni čtyři členové komise. 
Komise je  usnášeníschopná a je jí jednání může začít.

Předseda Komise dopravy RMČ na úvod jednání pochválil silničáře a stavební dělníky pracující 
na opravě silnice v Jedovnické ulici. Přestože se jedná o poměrně dlouhý úsek, který je pro 
veškerou dopravu značně omezen, na stavbě se pracuje i o víkendu. To vyvolává mezi řidiči 
dojem, že jde o prioritní stavbu a omezení tak lépe snášejí.

KOMISE BERE NA VĚDOMÍ

Předseda Komise dopravy RMČ upozornil, že se na bezmála dva roky uzavírá trolejbusová 
doprava přes Tomkovo náměstí -  trolejbusy linek 25 a 26 do Líšně nepojedou, budou končit v 
Husovicích. Spojení z Líšně na Starou Osadu zajistí dle sdělení DPMB nová trolejbusová linka 
27, která by měla jezdit ve stejném intervalu jako linky 25 a 26.

KOMISE BERE NA VĚDOMÍ

Vladimír Benda sdělil, že se parkování před Poliklinikou Horníkova výrazně zlepšilo. Ivan Kús 
z ÚMČ Brno-Líšeň uvedl, že na popud minulého jednání Komise dopravy RMČ začali 
parkoviště hlídat strážnici MP Brno, míst k parkovaní pro návštěvníky zdravotnického zařízení 
přibylo. Nyní si naopak stěžují lékaři polikliniky, kteří musí hlídat parkovací hodiny. Podle 
všeho se o dalším parkování před poliklinikou uvažuje, vše ale záleží na tom, jak se bude vyvíjet 
stavba kostela v okolí.

KOMISE BERE NA VĚDOMÍ

Matěj Chrněla znovu informoval o dopravní značce na konci ulice Bačovského, která je otočena 
do nesprávné polohy. Podle všeho už byla opravena, kdosi ji ovšem znovu pootočil.

KOMISE BERE NA VĚDOMÍ



Pavel Mokrý upozornil na úklid chodníku spojující ulice Klajdovská a Za Klášterem, kterému 
se zatím „úspěšně“ vyhýbají všechny uklizeči čety. Dle sdělení místostarosty Martina 
Příborského, se jedná o ulici Za Kláštěrem (via Mapy.cz) a na úklid firmu upozorní.v r

KOMISE BERE NA VĚDOMI

V čase 18.00 hodin ukončil předseda Komise dopravy RMČ dubnovou schůzi s tím, že se další jednám uskuteční v 
pondělí 16. května 2022, a to již  v tradičním termínu od 17.00 hodin.

Zapsal Pavel Mokrý 
Ověřil Matěj Chrněla


